



23 April 2018

23 أبريل 2018م

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،

**Subject: Acquisition of a Minority Stake in
Bank Al Jazira**

**الموضوع: عملية استحواذ على حصة أقلية في
بنك الجزيرة**

With reference to the above subject, this is to inform you that the Ahli United Bank (AUB) Group has acquired 59,690,896 common shares of Bank Al Jazira in the Kingdom of Saudi Arabia for a total consideration of c.US\$173.0 million representing 7.28% of the outstanding shares of the referenced bank in the context of its recent capital increase concluded in April 2018. This investment is not envisaged to have any material impact on the Ahli United Bank BSC financial position.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً بأن مجموعة البنك الأهلي المتحد قد تملكت عدد 59,690,896 سهم عادي من أسهم بنك الجزيرة في المملكة العربية السعودية تمثل نسبة 7.28% من الأسهم المصدرة بقيمة إجمالية 173.0 مليون دولار أمريكي تقريباً وذلك في إطار عملية زيادة رأسمال بنك الجزيرة التي استُكملت في شهر أبريل 2018 الجاري وليس من المتوقع أن يكون لهذا الإستثمار أي تأثير جوهري على المركز المالي للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

For Ahli United Bank B.S.C.

Copy to:

Mr. Amr Moharb, Capital Market Authority



عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

نسخة إلى:

السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب - هيئة أسواق المال.

Ahli United Bank B.S.C.

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH the Amir of State of Bahrain

Commercial Registration Number 46348

Licensed as a conventional retail bank by the CBB

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨

ص.ب. ٢٤٢٤ المنطقة المالية البحرين

هاتف: ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس: ١٧٥٨ - ٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

تأسس بموجب مرسوم أميري من صاحب السمو أمير دولة البحرين بضمان محدود

رقم السجل التجاري ٤٦٣٤٨

معرض مصرف تقليدي قطاع بخرتة من قبل مصرف البحرين المصرفي

نموذج الإعلان التصحيحي

التاريخ	23 أبريل 2018م
اسم الشركة المدرجة	البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البحرين)
عنوان الإعلان	عملية استحواذ على حصة أقلية في بنك الجزيرة
تاريخ الإعلان السابق	22 أبريل 2018م
البيان الخاطئي في الإعلان السابق	تملك البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. بشكل مباشر وعن طريق شركة ذات صلة عدد 50,290,896 سهم عادي من أسهم بنك الجزيرة في المملكة العربية السعودية تمثل نسبة 6.13% من الأسهم المصدره بقيمة إجمالية 146.2 مليون دولار أمريكي تقريباً وذلك في إطار عملية زيادة رأسمال بنك الجزيرة التي استُكملت في شهر أبريل 2018 الجاري وليس من المتوقع أن يكون لهذا الاستثمار أي تأثير مادي على المركز المالي المجمع للبنك الأهلي المتحد ش م ب.
تصحيح الخطأ	نود أن نحيطكم علماً بأن مجموعة البنك الأهلي المتحد قد تملك عدد 59,690,896 سهم عادي من أسهم بنك الجزيرة في المملكة العربية السعودية تمثل نسبة 7.28% من الأسهم المصدره بقيمة إجمالية 173.0 مليون دولار أمريكي تقريباً وذلك في إطار عملية زيادة رأسمال بنك الجزيرة التي استُكملت في شهر أبريل 2018 الجاري وليس من المتوقع أن يكون لهذا الاستثمار أي تأثير جوهري على المركز المالي للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.
بيان أسباب الخطأ	خطأ مطبعي في استمارة نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية



Disclosure and Transparency

Appendix No. (12)

Corrective Announcement Form

Date	23 April 2018
Name of Listed Company	Ahli United Bank B.S.C. (Bahrain)
Title of the Announcement	Acquisition of a Minority Stake in Bank Al Jazira
Date of the last announcement	22 April 2018
The False statement of the Previous announcement	Ahli United Bank B.S.C. AUB has directly and indirectly through a related entity acquired 50,290,896 common shares of Bank Al Jazira in the Kingdom of Saudi Arabia for a total consideration of c.US\$146.2 million representing 6.13% of the outstanding shares of the referenced bank in the context of its recent capital increase concluded in April 2018. This investment is not envisaged to have any material impact on the consolidated financial position of AUB.
Mistake Correction	This is to inform you that the Ahli United Bank (AUB) Group has acquired 59,690,896 common shares of Bank Al Jazira in the Kingdom of Saudi Arabia for a total consideration of c.US\$173.0 million representing 7.28% of the outstanding shares of the referenced bank in the context of its recent capital increase concluded in April 2018. This investment is not envisaged to have any material impact on the Ahli United Bank BSC financial position.
Reasons of Mistake	Typo in the Disclosure of Material Information Form

